

Monday August 22th 9:00-9:45

Special – Festival

Presentation about the Locarno Film Festival by Raphaël Brunschwig,
Managing Director



72
Locarno Film Festival
7-17 | 8 | 2019

E: The Locarno Film Festival is one of the most important film events in the world.

In the heart of Europe, the picturesque Ticino town is transformed into the capital of international cinema every summer.

For eleven days, dozens of selected films are shown in almost three hundred screenings. When the Piazza Grande gathers around 8,000 people in the evening, the poetry of a Ticino summer night unfolds not only on but also beside the screen, because Locarno is much more than cinema: stars, young talents, film professionals and the cinephile public, business, politics and culture come together by Lake Maggiore.

Locarno embodies passion and love for film.

But Locarno is also vision, experiment, dialogue and progress, and has been for 75 years.

D: Das Locarno Film Festival gehört zu den wichtigsten Filmerignissen der Welt.

Im Herzen Europas verwandelt sich das malerische Tessiner Städtchen jeden Sommer in die Hauptstadt des internationalen Kinos.

Während elf Tagen laufen duzende von ausgewählten Filmen in fast dreihundert Vorführungen. Wenn sich auf der Piazza Grande, abends gegen 8'000 Personen versammeln, entfaltet sich die Poesie einer Tessiner Sommernacht nicht nur auf, sondern auch neben der Leinwand, denn Locarno ist weit mehr als Kino: Stars, junge Talente, Filmprofis und das cinephile Publikum, Wirtschaft, Politik und Kultur geben sich am Lago Maggiore ein Stelldichein.

Locarno verkörpert Leidenschaft und Liebe zum Film.

Locarno ist aber auch Vision, Experiment, Dialog und Fortschritt, und das seit 75 Jahren.

more ...

